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Antwoorden: 
 
1. Het is mij bekend dat sommige jeugdtheaterscholen in financiële moeilijkheden 

verkeren. De laatste tien tot vijftien jaar zijn dergelijke scholen op verschillende 
plaatsen ontstaan. Juist de groei van dit fenomeen zorgt nu voor financiële problemen. 
De budgetten waarmee de scholen werken lopen zeer uiteen. Er zijn organisaties die 
het met € 1.500.-  per jaar moeten doen, en organisaties met een jaarbudget van meer 
dan € 1,6 miljoen. Bij een kwart van de organisaties is het budget voor meer dan 75% 
afkomstig uit subsidies, bij 40% van de organisaties bestaat het budget voor minder dan 
25% uit subsidies. Bij de toenemende belangstelling voor jeugdtheaterscholen hebben 
vooral die instellingen het moeilijk die niet of weinig worden gesubsidieerd, maar die 
wel een groot verzorgingsgebied hebben dat zich uitstrekt over verschillende 
gemeenten. 

 
2. Jeugdtheaterscholen hebben een belangrijke functie omdat zij jongeren niet alleen in 

aanraking brengen met cultuur, maar  omdat theatermaken ook in allerlei andere 
opzichten bijdraagt aan de persoonlijke ontwikkeling. Via twee door mij 
gesubsidieerde instellingen ben ik betrokken bij de theaterscholen: de Kunstconnectie, 
de nieuwe branchevereniging voor educatie en participatie in de kunsten, en 
Theaterwerk.nl, het sectorinstituut voor het amateurtheater. Deze laatste instelling 
heeft onlangs een onderzoek naar de jeugdtheaterscholen voltooid. De financiering 
van de jeugdtheaterscholen berust echter op dit moment bij de lagere overheden. Ik 
neem mij voor om het probleem van de jeugdtheaterscholen aan de orde te stellen in 
mijn overleg met de Kunstconnectie en met de VNG. 
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